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VisiT To HALIFAX BY THE MEMBERS
OF THE NorTH ATLANTIC CouNcIL

.

VISITE A HALIFAX DES MEMBRES
DU CoNSEIL DE L'ATLANTIQUE NoRD

DEPARTMENT OF EXTERNAL AFFAIRS
MINISTERE DES AFFAIRES EXTERIEURES




The Department of External Affairs announced today that
the North Atlantic Council will be visiting Halifax on September 16 as
part of a tour designed to familiarize its members with Alliance Maritime
defence activities in North America. The membership of the Council"
which is the most senior permanent body in NATO, consists of the NATO
Secretary General and the Permanent Representatives of all member countries.

During their stay, members of the Council will be guests at
a dinner hosted by the Honourable Allan J. MacEachen, Secretary of State for
External Affairs. They will also visit Canadian naval and air facilities
in the Halifax area and will receive briefings from Vice-Admiral Douglas
Boyle, Commander, Maritime Command,

The Council members will be coming to Canada following a
visit to the United States.
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Le ministére des Affaires extérieures a annoncé aujourd'hui
que les membres du Conseil de 1'Atlantique Nord visiteront Halifax le
16 septembre dans le cadre d'une tournée visant 3 les familiariser avec
les activités de défense de 1'Alliance Maritime en Amérique du Nord. Le
Conseil, qui est 1'organe supréme de 1'OTAN, est formé du Secrétaire

général de 1'OTAN et des représentants permanents de tous les Etats membres.

Durant leur séjour au Canada, les membres du Conseil seront
invités 3 un diner offert par 1'honorable Allan J. MacEachen, Secrétaire d'Etat
aux Affaires extérieures. 1ls visiteront les installations des forces
navales et aériennes situées dans la région d'Halifax et assisteront 3 des
exposés donnés par le Vice-amiral Douglas Boyle, Chef du Commandement
maritime,

Les membres du Conseil se rendront au Canada aprés avoir
effectué une visite aux Etats-Unis.

- 30 -




